
Acta	  :	  AJ02-‐2014 !
Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona !
Data	  :	  04	  de	  Febrer	  del	  2014  !
Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  !
Assistents:	  Yolanda	  Villafaina,	  Ricard	  Codinach,	  TaAana	  Rodriguez,	  Narcis	  Noguera,	  
CrisAna	  	  !
Ordre	  del	  dia:	  

1. Comentaris	  Presidència	  

2. Comissions	  

3. Precs	  i	  Preguntes	  

!
1.-‐	  Comentaris	  Presidència	  

!
Després	  de	  varies	  converses,	  la	  presidenta	  exposa	  varis	  punts:	  

1. S’han	  demanat	  pressupost	  per	  les	  proteccions	  de	  les	  barres	  de	  les	  cistelles,	  depenent	  del	  
cost,	  l’AMPA	  estudiarà	  assumir	  el	  cost.	  

2. S’ha	  comprat	  un	  moble	  per	  al	  menjador,	  que	  era	  necessari	  i	  s’havia	  demanat.	  Es	  penjarà	  la	  
foto	  a	  la	  web	  de	  l’AMPA	  per	  tal	  d’oferir	  transparència	  i	  que	  els	  pares	  esAguin	  informats.	  

3. Ha	   baixat	   el	   raA	   de	   nens	   al	  menjador	   durant	   el	   primer	   trimestre.	   A	   conseqüència	   d’això	  
s’haurà	  d’acomiadar	  a	  un	  monitor	  pels	  nens	  de	  tercer	  cap	  a	  munt.	  

4. El	  director	  ha	  demanat	  la	  parAcipació	  econòmica	  de	  l’AMPA	  en	  dues	  parAdes.	  Una	  es	  per	  la	  
festa	   de	   fi	   de	   curs	   per	   part	   del	   col·∙legi	   i	   l’altre	   per	   un	   equip	   d’Àudio	   per	   al	   gimnàs.	   El	  
pressupost	  d’aquesta	  aportació	  seria	  de	  1.000,00	  €.	  	  

D’altra	  banda	  també	  s’ha	  demanat	  una	  aportació,	  com	  ajuda,	  per	  aquelles	  famílies	  que	  no	  
poden	  parAcipar	  en	  les	  colònies	  per	  raons	  econòmiques.	  

Aquest	  tema	  ja	  s’ha	  tractat	  en	  el	  Consell.	  Es	  debat	  aquesta	  possibilitat	   ja	  que	  es	  un	  tema	  
complicat,	   donat	   que,	   al	   final,	   son	   els	   pares	   qui	   decideixen	   si	   els	   seus	   fills	   van	   o	   no	   de	  
colònies	  i	  si	  fan	  o	  no	  un	  esforç	  per	  tal	  que	  realitzin	  aquesta	  extra	  escolar.	  D’altra	  banda,	  no	  
es	  pot	  quanAficar	  les	  raons	  per	  quals	  alguns	  estan	  becats	  i	  d’altres	  no,	  si	  els	  pares	  dels	  nens	  
que	  sí	  van	  estan	  deixant	  de	  fer	  altres	  coses	  per	  tal	  que	  hi	  vagin	  o	  pel	  contrari	  els	  pares	  dels	  
que	  no	  van	  han	  pres	  la	  seva	  decisió	  i	  es	  personal.	  	  



Finalment	   es	   decideix	   no	   oferir	   aquesta	   ajuda	   per	   considerar-‐la	   desigual	   i	   no	   poder	  
jusAficar	  les	  veritables	  raons	  dels	  nens	  que	  no	  van	  a	  les	  colònies.	  

5. Finalment,	  l’AMPA	  s’ha	  adherit	  a	  la	  Fira	  d’EnAtats.	  S’anirà	  madurant	  la	  parAcipació.	  

6. S’ha	   fet	   entrega	   de	   les	   cartes	   pels	   impagats	   de	   l’AMPA	   així	   com	   les	   cartes	   per	   aquelles	  
famílies	  que	  encara	  no	  son	  socis.	  

7. La	   Presidenta	   explica	   que	   la	   recollida	   dels	   nens	   d’extraescolar	   conAnua	   retardant-‐se	   per	  
part	   dels	   mateixos	   pares.	   Com	   que	   sempre	   son	   els	   mateixos	   s’intentarà	   parlar	  
personalment	  amb	  ells	   i	   es	   farà	  un	  control	  durant	  un	  mes	  per	  poder	  establir	  una	  norma	  
amb	  conseqüències	  per	  aquest	  problema.	  

8. ES	   necessita	   una	   representació	   de	   la	   Junta	   per	   la	   jornada	   de	   portes	   obertes	   de	   l’AMPA.	  
Amb	  la	  presidenta	  es	  tanquen	  uns	  voluntaris.	  

9. Al	  Consell	  Escolar	  es	  va	  tractar	  el	  tema	  de	  la	  socialització	  i	  el	  canvi	  de	  llibres	  per	  part	  de	  la	  
editorial.	  Amb	  el	  saldo	  existents	  al	  projecte	  no	  hi	  haurà	  prou	  per	  adquirir	  els	  nous	  llibres.	  
La	  proposta	  des	  de	  la	  comissió	  es	  que	  direcció	  parli	  amb	  altres	  centres	  i	  si	  hi	  ha	  romanent	  
que	  es	  pugui	  re-‐uAlitzar	  en	  aquest	  senAt,	  però	  si	  no	  s’hauran	  de	  comprar-‐ne	  nous	  

2-‐	  Comissions	  

Es	  fa	  una	  valoració	  sobre	  la	  ulAma	  xerrada,	  molt	  posiAva	  amb	  63	  inscripcions.	  Es	  necessitaria	  
però	  un	  llapis	  per	  posar	  las	  diaposiAves.	  ES	  parlarà	  amb	  la	  direcció	  per	  veure	  si	  en	  tenen	  i	  ens	  
ho	  poden	  deixar.	   La	  pròxima	  xerrada	  serà	  el	  27/03/2014	  sobre	  com	  millorar	   l’autoesAma	   i	   la	  
parentalitat	  posiAva.	  


